
DOM ZDRAVUA PETRINJA

Matije Gupca 4, 44 250 Petrinja
Upravno vUed€

uRBRO.t: 2176-123/02- 736-17.
Petrinja 22.08.2017.

Na temelju alanka 14. Statuta Doma zdravlja petrinja Ubrcji 2176-123/02-236-14 od
26.oiujka 2014. godine, lzmjena i dopuna Statuta Doma zdravlja petrinja,Urbroj: 2176-
123/02-234-76 od 07. travnja 2016. godine i tzmjena i dopuna Statuta Dom zdravlja petrinia,
Urbtoj.27l6-L23/O2-414-16 od 03. lipnja 2016. godine, a|.14. Statuta Doma zdravlja petrinja
( protiaaeni tekst) ur.broj. 2t76-123/02-990-76 od 11. 11. 2016. godine i alanka 11.
Poslovn ika o radu Upravnog vijeda vijea a, Urbro) 21t6-123/02-416-16., sazivam
18, 5iednlcu Uoravnog viieaa Doma zdravlia petrinja za dan

31. kolovoza 2017. u 13:00 sati

Sjednica de se odriati u prostorijama Uprave Doma zdravlja petrinja u petrinji, R.LopaSiaa 18.

Za sjednicu predlaiem slredeii

DNEVNI RED:

l. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Upravnog vije6a.
2. Financijsko izvje5ie za srpanj 2017. godine
3. Rebalans financijskog plana za 2017.g . ( prvi)
4. Prijedlog Pravilnika o provedbi poslupaka jednostavne nabave
5. Dono5enje Odluke za zapoSljavanje medicinske seste na neodredeno vrijeme zbog

sporazumnog raskida radnog odnosa medicinske sestre Jele[e Dabi6 Celdii
zaposlene na neodredeno vrijeme u ambulanti u Topuskom

6. Preuzimanje stomatoloSke ordioacije u koncesiji nakon odlaska u mirovinu 31.
prosinca 2017. godine koncesionara Ivanaice Muikon Cermak. dr.med. de[t.

7. Razno



DOM ZDRAVLIA PETRTNJA
UPRAVI{O VIJECE
,14250 Petrirja, Matije cupca 4
U rb r oj : 217 6 -123 I 02 -7 4O - I - 11
Petrinja, 31. 08. 2017. godine

ZAPISNTK SA T8 . SJf,DNICE UPRAYNOG }'IJECA
DOMA ZDRAVLJA PETRINJA

Odrzanedana 31.l<olovoza 2017. godine sa podetkom u 13,05 sati, u Uredu rav[atelja Doma
zdmvlja Petdnja- Zdenka Matijaiec, dr.med. na adresi perrinja, Radoslava Lopaliia lB.

Sjednici su bili nazoani sljedeii alanovi Upravnog \ ijeca
L Zeljko Softid-predsjednik Uprar nog vije6a
2. Damir Geri6. -dlan
3. Tihomir Cekovi6.- tlan
4. Blanka Jurisi6 Grahovac.-alan

Opravdano odsutna Ines Tkaldevii, dlan Upravnog vijeia koja se nalazi na godi5njem
odmoru.

Ostali nazodni:
Lzdenko MatijaSec, dr.med., ravnatelj

. 2. Darko Jajtevii, dipl.iur, voditelj zapisnika
3. Renata Stanesii, voditelj Odjela za ekonomsko-financijske poslove i

nabar,1,l

DNEVNI RED

1. Usvajanje zapisnika sa l7 sjednice Upravnog vije6a.
2. Financijsko izvjeiie za srpanj 2017. godine.
3. Rebalans Financijskog plana za 2017. godinu (prvi).
4. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave.
5. DonoSenje Odluke o zaposljavanju medicinske sestre na neodredeno vrijeme

zbog sporazumnog raskida radnog odnosa sa medicinskom sestrom Jelenom
Dabii Celaii zaposlenoj na neodtedeno vrijeme u ambulanti u Topuskom.

6. Preuzimanje stomatoloske ordinacije u koncesiji nakon odlaska u mirovinu
3l.prosinca 2017. godine koncesionara lvandice MuJkon iermak, dr.med.dent.

7. Razno.

Tijek rada sjednice;

Zeljko Softi6-predsjednik Upravnog vijeia pozdravioje prisutne dlanove Upravnog vije6a
teje priopdioje daje opravdano odsutna Ines Tkaltevi6 llan Upravnog v[jeia, ko.ja se nilazi

na godisnjem odmoru te se s imenovanom moze komunicirati putem e-maila akoje potrebno.
Predsjednik Upravnog vijeca ulvrdioje kvorum za 18. sjednicu Upravnog vijeia,
,t- 

lanovrma Upravnog vijeca pojasnioje daje izmijenjen predloZeni dnevni red 1g. sjednice
UV zbog objektivnih razloga tako daje dodana toCka 6. dnewrog rada ( preuzimanji
stomatoloske ordinacije u koncesijinakon odlaska u mirovitru 31. prosinca 201i. godine
koncesiotrara lvanlice MuSkon Cermak. dr.med.dent ).

PredloZeni dnevni red 18. sjednice UV stavljenje na glasovanje te je od strane alanova
UV jednoglasno prihvaien.



Adl. Predsjednik UV stavio je toaku 1. dnevnog reda na razmatranje dlanovima UV.
Damir Geri6. tlan Upravnog vijeia iznio je primjedbu na giamatidke greSke u zapisniku sa
17. sjednice UV i da je isti po zanimanju "prof, matematike" umjesto 'rdipl, ing.
matematike", kakoje navedeno u zapisniku sa 17. sjednice Upravnog vije6a.

Blanka Jurisii Crahovac. dlan UV predlo2ilaje da alanovi Upravnog vije6a dostave
svoje 2ivotopise Domu zdravlja Perrinja radi uvida u zanimanje dlanova Upravnog vijeia.

Zeljko Softic-predsjednik UV naglasioje da tehniake greske u zapisniku treba korigirati
i daje u zapisniku pod todkom 5. zapisnika pogresno navedeno daje " za ravnatelja ustanove
imenovan dana 08. srpnja 2017. godine", a treba stajati " za mvnatelja ustanove imenovanje
dana 08. srpnja 2016. godine".

Nakon ukazanih primjedbi od strane alanova UV.. zapisnik sa 17. sjednice Upravnog
vijeda alanovi UVjednoglasno su usvojili.

Ad.2. Predsjednik Upravnog vije6a postavio je pitanje: " Zbog tega ustanova ima pad
prihoda od nelinancijske imovine u lipnju i srpnju 2017. godin!, a sto se odnosi na toCku
6.4.2 u tablici Firancijskog izvjesda za srpanj 2017. godine"?
Renata Stanesid, voditelj Odjela za ekonomsko-nnancijske poslove i nabavu istaklaje da se

toaka 6.4.2 u tablici odnosi na prihode od zakupa i iznajmljivanja imovine. To su prihodi koji
lijednici redovito uplaiuju i ti se prihodi realiziraju po naplati.

Predsjednika UV postavioje pitanje: " Sto su prihodi od prodaje proizvoda- roba i
pruZenih usluga"?

Renata StaneSii istakla je da su to naplaiene usluge laboratorija ustanove i da prihodi
osciliraju svaki mjesec. Dom zdravlja Petrinja ima zakljuaen ugovor s klinikom " Matoc" u
Sisku o pruZanju zdravstvenih usluga. Prihodi ustanove od klinike "Matoc" u Sisku godi5nje
iznose od 350.000 do 450.000 kn. Financijska izrjeSia do l0-og i mjesecu nisu realna s

obzirom na lo da ustanova reziiske troskove zaprima do l5-og u mjesecu.
Predsjednik Upravnog vijeca postavioje pitanje zbog tega se komunalne usluge poveiavaju

svali treii mjesec u odnosu na prethodnc mjesece.

Ravnateli ustanove pojasnioje da se svaki treii mjesec vrsi pora\aranje Financijskog
izvjeSia zbog dega su svaki teii mjesec veie komunalne usluge u odnosu na prethodna dva
mjeseca. Svaki treii mjesec u tablici realizacija po mjesecima se poravnavaju reZijski troSkovi
u koje spadaju komunalne usluge.
Predsjednik Upravnog vijeia zatrazioje da mu se dostavi pisani odgovor Sto spada u
zdmvstvene i !'eterinarske usluge.
Sukladno Poslovniku o radu Upravnog vijeia predsjedniku Upravnog vijeia dostavlja se

pisani odgovor. U zdravstvene i veterinarske usluge spadaju:

- obvemi i preventivni zdravstveni pregledi zaposlenika,

- laboratoriiske usluge (kontrola laboratorija),

- usluge zubnih tehniaara,

- kontrola dozimetra na RTG-u.
bakterioloika Lontrola proslorija.

- ostale zdravstvene iT,eterinarske usluge.

Clanovi Upravnog vijeia jednoglasno su prihvatili Financijsko izvjes6e za srpanj 2017.
godine.



Ad.3. Renata Stanesii, voditelj Odjela za ekonomsko-financijske poslove i nabavu istaklaje
da su napravljene dvije tablice rebalansa Financijskog plana za 2017. godinu. Jednu tablicu
rebalansa dostavila je Zupanija, a druga tablica rebalansa koja je oplimija i preglednija.
napravljena je za ustanovu i Uprarno vijece.

U Financijskom planu za Zupaniju novdani izros od 500.000 kn bio je namijenjen za
kapitalna ulaganja u zdravstvene objekte- za poslovne objekte odnosno za pladaoje projektne
dokumentacije za novi Dom zdravlja. Prilikom izrade rebalansa Financijskog plana za2017.
godinu stavka od 500.000 kn izbadena je iz Financijskog plana jer nije na raspolaganju u
2017. godini.

Novdani iznos od 80.000 kn u tablici sa todke 6.7.1.1. Febaden je na toaku 6.7.3.1.
(prihodi na temelju ugovome obveze).
U toaki 6.7.1.1. Financijskog plana ubudu6e ic se knjiziti samo tioSkovi za Zupaniju.
U prihode na temeljnu ugovomih obveza prebadeni su prihodi od specijalizanta i prihodi

dezurstva lijeanika.
Predsjednik UV postavioje pitanje Sto u todki 6.7.1.2. tablice znaae prihodi od financijske

nabave nefinancijske imovine. Renata Stanesi6 obrazlo,ila je da su to decentralizirana
sredstva, koja su na bazi proSle godine.

Clanovi Upravnog vijeda jednoglasno su prihvatili rebalans Financijskog plata za 2017.
godinu (prvi).

Ad.4. Renata StaneSii obrazlozila je da Pravilnik o provedbi postupka jednostavne
nabave reba uskladiti s novim Zakonom o javnoj nabavi. Pravilnikom o provedbi postupaka
jednostavne nabave ureduje se postupanje Naruditelja u pripremi, provedbi i ugovaranju
nabave roba i us|.rga dija je procijenjena vrijednost manja od 200.000 kn bez pDV-a,
odnosno za nabaw radova procijenjene vrijednosti manje od 500,000 kn bez pDV-a. za koje
nije obvezno provoditi postupkejavne nabave propisne Zakonom ojavnoj nabavi.

Za nabavu roba, usluga i radova do 20.000 kn bez PDV-a, Naruditelj 6e zatrarti barem
jednu ponudu za predmet nabave. Za nabavu roba. usluga i radova od 20.000 kn bez pDV-a
do 70.000 kn bez PDV-a, Naruditelj 6e zaraziti najmanje tri ponude. Za nabave roba i usluga
od 70.000 kn do 200.000 kn bez PDV-a i za nabaw radova od 70.000 kn do 500.000 kn bez
PDV-a, mruditelj je duzan uputiti barem t poziva Ila dostavu ponuda. Za nabavu roba,
usluga i radova do 70.000 kn bez PDV-q Naruaitelj slobodno bira izmedu izdavanja
NarudZbenice ili sklapanja Ugovora. Za nabavu roba- usluga i radova iznad 70.000 kn bez
PDV-a, Naruaitelj u pravilu sastavlja Ugovor o nabavi.

Clanovi Upravnog vijeia jednoglasno su prihvatili prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka
jednostavne nabave.

Ad.5. Ravnatelj ustanove Zdenko Matijalec, obrazloZioje daje medicinska sestra Jelena
Dabid Celiii zaposlena na neodretleno vrijeme u Ispostavi Topusko podnijela zahtjev za
sporazumni raskid radnog odnos s danom 15. rujna 2017. godine zbog odlaska u inozemstvo.
Nakon raskida radnog odnosa s medicinskom sesrrom Jelenom Dabia Celai6, Upravno vijece
treba dati suglasnost za zaposlenje medicinske sestre na neodreateno wijeme u Ispostavi
Topusko.


